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1. Klopt het bericht dat we lezen dat de invulling van het Buitendijks parkeerterrein is 
uitgesteld?

antwoord Nee. Het gaat om het intrekken van de aanvraag van de omgevingsvergunning van de 
tijdelijke uitbreiding van het bestaande parkeerterrein.

2. Gaat het hier om een formaliteit (zoals uit de mededelingen van HK lijkt te volgen) of 
overweegt uw college thans een andere aanpak of invulling? Zo ja wat neemt u zich dan 
voor anders te doen tov het bestaande plan en waarom dan?

Antwoord Dat gaat inderdaad om een formaliteit. Op het moment dat wij alle gegevens en 
onderzoeken rond hebben wordt de omgevingsvergunning voor de tijdelijke uitbreiding 
opnieuw aangevraagd.

3. Wat zijn de gevolgen hiervan voor de tijdsplanning en het vervolg van het traject?

Antwoord De aanvraag voor de omgevingsvergunning is ingediend ten behoeve van de tijdelijke 
uitbreiding van het bestaande parkeerterrein. Het intrekken van deze aanvraag heeft 
geen gevolgen voor de tijdsplanning van de ontwikkeling van het project Buitendijks 
Parkeren Medemblik. Wel heeft dit gevolgen voor de tijdsplanning van de tijdelijke 
uitbreiding. Wij verwachten de aanvraag Q4 2022 opnieuw te kunnen doen.

4. Zo neen, binnen welke termijn denkt u, met de nieuwe procedure, tot besluitvorming 
te komen om het buitendijkse parkeerterrein aan te leggen, mede gelet op het 
toeristenseizoen 2023 en de andere ontwikkelingen in de binnenstad (o.a. 
MAZ/Gedempt Achterom)

Antwoord Wij verwachten dat de tijdelijke uitbreiding in 2023 kan worden aangelegd en streven 
er naar om dit voor het toeristisch seizoen gereed te hebben, maar zijn daarbij o.a. 
afhankelijk van menskracht en het weer.



5. In hoeverre is het gezien de vertraging te overwegen nu direct door te pakken naar een 
definitieve invulling mede gezien de financiële positie van de gemeente?

Antwoord Er worden andere opties overwogen. Vooruitlopend daarop wordt de 
omgevingsvergunning voor de tijdelijke uitbreiding aangevraagd. 

6. In hoeverre is er een relatie met de ontwikkeling van MAZ? Hoe staat het met deze 
ontwikkelingen? Is het een optie om in overleg met de ontwikkelaar de komende jaren 
af te zien van de genoemde ontwikkelingen en een tijdelijk parkeerterrein te realiseren 
op de locatie van de aanbouw van het gemeentehuis?

Antwoord Anders dan het opvangen van parkeercapaciteit tijdens de bouwfase van MAZ is er geen 
relatie tussen beide projecten. 


